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BRMG.0012.57.2023.KSiT 
 

PROTOKÓŁ Nr 55-07/2023 
 

Z pięćdziesiątego piątego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 

Gdańska w VIII Kadencji Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w dniu 30 

sierpnia 2023 roku, a rozpoczęło o godz. 17:00 w Sali Seàna Lestera nr 003 

Nowego Ratusza w Gdańsku przy ul. Wały Jagiellońskie 1.  
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 (lista 

członków Komisji) i 2 (lista gości) do protokołu. 
 

Na stan sześciu członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześć osób, 

czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, która otworzyła 55 

posiedzenie Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych, poinformowała 

również, że porządek obrad został w terminie regulaminowym wysłany do radnych drogą 

elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2023 rok – druk nr 1751 – w 

zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr  1752 – w zakresie działania Komisji. 
Przedstawia: Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

3. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
Przedstawia: Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

4. Działania miasta na rzecz seniorów w zakresie sportu i rekreacji. 
Przedstawiają: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu, Pani Gabriela Dudziak – 

Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 
 

5. Wnioski Komisji do projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2024. 
 

6. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 

Następnie Przewodnicząca wobec braku uwag do zaproponowanego porządku obrad 

poddała jego przyjęcie pod głosowanie.  

Głosowanie:  

6 za - jednogłośnie 
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PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2022 rok – druk nr 1751. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LXVI Sesji Rady Miasta Gdańska z 31 

sierpnia 2023 r. BRMG.0006.248.2022). 
 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały.  

Powiedziała: Szanowni państwo, jeśli chodzi o przedmiotowy druk to nie ma zmian w 

zakresie działania Komisji. Ogólnie zmian jest bardzo mało, raczej to są zmiany polegające 

na przesunięciach między zadaniami. Per saldo plan dochodów i plan wydatków 

zmniejszamy o 255 878 zł i na tę zmianę wpływa przede wszystkim zmniejszenie planu 

dochodów i wydatków w zakresie realizacji zadania Korpus wsparcia seniorów, ale to 

zadanie po stronie wydatkowej jest przypisane do Wydziału Rozwoju Społecznego, więc 

nie będę na ten temat mówić. W Wydziale Projektów Inwestycyjnych mamy też takie 

przesunięcia znaczące kwoty, ale to przy druku kolejnym szczegółowo powiem. Dziękuję 

bardzo i proszę o pozytywne zaopiniowanie.  
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1751. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1751. (Opinia nr 55-07/115-41/2023) 

 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 

nr 1752. 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z LXVI Sesji Rady Miasta Gdańska z 31 

sierpnia 2023 r. BRMG.0006.249.2022). 

 



 

 

 

3 

 

 

 

Pani Agnieszka Trojanowska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, w 

imieniu wnioskodawcy przedstawiła projekt uchwały.  

Powiedziała: w załączniku nr 1 zmieniamy Wieloletnią Prognozę Finansową, 

dostosowujemy do zmian budżetu, które omawiałam przy poprzednim druku, a jeśli 

chodzi o wykaz przedsięwzięć to mamy następujące zmiany: zmniejszamy limit wydatków 

w roku 2023 o kwotę 3 mln zł na przedsięwzięciu budowa i przebudowa dróg lokalnych w 

różnych dzielnicach miasta i te 3 mln zł  jest przesuwane na zadanie modernizacja ze 

wzmocnieniem konstrukcji nabrzeża Długiego Pobrzeża w Gdańsku na odcinku od Mostu 

Zielonego do Targu Rybnego. To są dokładnie te 3 mln zł. Mamy przesuniecie między 

zadaniami modernizacja drogowych obiektów inżynieryjnych. Tutaj zmniejszamy limit 

wydatków o 12 mln i 12 mln przesuwamy na nowe przedsięwzięcie wprowadzane do 

WPF-u pn. Budowa układu drogowego w obszarze Portu Północnego w Gdańsku. 

Przedsięwzięcie będzie to realizowane w latach 2023-2026. Całkowita wartość 

przedsięwzięcia wynosi 82,5 mln zł i wprowadzamy je ze względu na otrzymanie wstępnej 

promesy na dofinansowanie z programu rządowego Funduszu Polski Ład Program 

Inwestycji Strategicznych. Dziękuję bardzo i proszę o pozytywne zaopiniowanie.  
 

Przewodnicząca Beata Jankowiak podziękowała za przedstawienie projektu uchwały, a 

następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddała pod głosowanie przyjęcie i 

pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 1752. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska wysłuchała informacji i wyjaśnień 

przekazanych przez Panią Agnieszkę Trojanowską – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i 

Podatków, a następnie w wyniku przeprowadzonego głosowania, 4 głosami za, przy 0 

głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, zawarty w druku nr 1752. (Opinia nr 55-07/116-42/2023) 
 

PUNKT  - 3 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska.  

 

Pan Adam Korol – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

Dzień dobry. Na wstępie powiem, że trochę zmieniła się organizacja Biura Prezydenta ds. 

Sportu. Przyjęliśmy zadania z obszaru turystyki i nadzór nad Gdańską Organizacją 

Turystyczną, więc mamy nowe zadanie w Biurze Prezydenta ds. Sportu. Mamy też nowego 

wicedyrektora, którym został Marcin Jędryczka i on jest odpowiedzialny, w nadzorze 

swoim ma właśnie Gdański Ośrodek Sportu i Gdańską Organizację Turystyczną. Myślę, że 
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o tym szerzej powiemy na kolejnej Komisji Sportu, czy na którejś, gdzie taki temat będzie 

mógł wybrzmieć, więc powiemy o tych naszych nowych zadaniach.  

 
Krótko o imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. W najbliższy weekend 1-3 

wrzesień Międzynarodowy turniej piłki nożnej z okazji 25-lecia partnerstwa Gdańska z 

Wilnem. To jest turniej piłkarki dla dzieci, który będzie się odbywał na obiektach Gedanii. 

3-go września Energa Wybrzeże Gdańsk zmierzy się z Barlinkiem Industria Kielce. Ruszają 

rozgrywki piłki ręcznej. Dzisiaj nasi piłkarze ręczni rozpoczynają sezon i zaczynają meczem 

wyjazdowym w Kwidzynie. 8-10 wrzesień Runmageddon Gdańsk. To już też impreza znana 

z wieloletnią tradycją. To jest bieg z przeszkodami. 9-go września na terenie Starego 

Miasta 57 Chód Pocztowca i Bieg Obrońców Poczty Polskiej. To jest impreza, która 

organizuje Klub Lekkoatletyczny Lechia Gdańsk. 10-go września Energa Wybrzeże Gdańsk 

u nas na AWF-ie zmierzy się z MKS-em Zagłębie Lubin. 16-go września rugbiści Lechii 

podejmą BUDO 2011 Aleksandrów Łódzki. 17-go września impreza organizowana przez 

Gdański Ośrodek Sportu 61 Bieg Westerplatte. To jest najstarszy bieg uliczny w Polsce z 

limitem 4000 miejsc. Start na Westerplatte, meta przy ECS-ie. 23-go września Ultras 

Oliwski czyli bieg po lasach i nazywa się to wokół Radości 2023. 23-września Lechia 

Gdańsk na Polsat Plus Arenie zmierzy się z GKS-em Katowice. Również 23-go września 

Lechia będzie grała z Ogniwem Sopot. To są rozgrywki w Ekstralidze Rugby. 23-24 

września Garmin Półmaraton Gdańsk. Kolejna impreza biegowa w tym miesiącu. 30-go 

września kolejny mecz rugbistów Lechia podejmie w Gdańsku Orkan Sochaczew. To z 

takich najważniejszych imprez, które będziemy mieli okazję oglądać we wrześniu. 

Dziękuję.     
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękuję. Również dostaliśmy tą informację na maila, także mamy to wszystko na 

skrzynkach pocztowych. Czy są pytania do pana dyrektora? Nie widzę, w takim razie 

dziękuję bardzo.  
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PUNKT  - 4 
Działania miasta na rzecz seniorów w zakresie sportu i rekreacji. 
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Pani przewodnicząca, szanowni państwo chciałbym zaprezentować działania jakie 

podejmuje Gdański Ośrodek Sportu dla seniorów i chciałbym przedstawić udogodniania, 

bo są też częścią działań, które podejmuje GOS. Dotyczą one nie tylko osób 

niepełnosprawnych, ale także seniorów, o których chciałbym też państwu powiedzieć.  
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Zacznę od programu Aktywuj się w Gdańsku, który jest realizowany od 013 roku. Mamy 

10-tą rocznicę. Przypomnę, że jest to cykl bezpłatnych zajęć ogólnodostępnych, które 

uwzględniają zainteresowanie mieszkańców. Są to programy prowadzone przez 

doświadczonych instruktorów. Mają taką jedną wspólną cechę, że one są projektami, 

które są dostępne dla wszystkich bezpłatnie. Są wykorzystywane obiekty miejskie. Są 

także zajęcia prowadzone online, a przyczyną do tego, żeby były prowadzone w takim 

trybie było to co się wydarzyło podczas pandemii.   

 
Jeżeli chodzi o nowy projekt, który sygnalizowałem państwu to jest kwestia wyszukiwarki 

dotyczącej aktywności dla mieszkańców i to też jest narzędzie, które pozwala znaleźć 

wydarzenie w danym obszarze. Chociażby biorąc takie parametry jak obszar, rodzaj 

aktywności. Jest tam zawarty rodzaj różnej aktywności, a prezentuje się mniej więcej w ten 

sposób: wpisując np. dyscyplinę dla przykładu sporty biegowe, datę lub zakres dat i 

klikając dane wyszło nam, że w okresie zaznaczonym mamy Bieg Westerplatte. Potem 

możemy dalej prowadzić to i dalszą ścieżką iść i dojść np. do zapisów na dany bieg i tak 

każda impreza, która może się znaleźć w takiej naszej wyszukiwarce ma szansę, że każdy 

zainteresowany dotrze do właściwego adresata i organizatora imprezy i skorzysta z tejże 

imprezy.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Ale zakresu nie da się zaznaczyć, bo konkretna data była.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Da się zrobić. Za chwilę spróbuję. Zresztą prosiłbym zajrzeć na wyszukiwarkę 

aktywujsiewgdansku.pl i wtedy można popróbować. Jak skończymy to zaprezentuję 

państwu też indywidualnie.  
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Kolejna sprawa, którą chciałem poruszyć to już dedykowane dla seniorów. Są to zajęcia 

prowadzone przez Gdański Ośrodek Sportu na naszych obiektach głównie. Jest to 

gimnastyka dla seniorów. Aktywność, która jest prowadzona na Chełmie w salce fitness. 

To jest w każdą środę na Hali Sportów Walki na Traugutta również takie zajęcia. Są 

prowadzone zajęcia zumby cotygodniowe oraz jogi na sali na Kołobrzeskiej.  

Chciałbym zaprezentować państwu krótki filmik właśnie z takich zajęć prowadzonych.  
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Kolejnym takim działaniem naszym na rzecz starszych osób to są spacery przyrodnicze z 

przewodnikiem dla osób w przedziale wieku od najmłodszego do seniorów i jeszcze 

czekają takie dwie nasze wycieczki. One się cieszą popularnością wśród osób, bo są to 

tereny, które są w pobliżu TPK.  

 
Też prowadzone są zajęcia dalej online. Są to zajęcia, które zapoczątkowane zostały 

podczas pandemii. One też mają swoich wielbicieli i też jeszcze kwestia nowości w tym 

roku. Będziemy chcieli od września wprowadzić dla seniorów preferencyjne warunki o 

danych godzinach. Są to godziny, na których będzie można wejść za 6 zł m. in. od godz. 
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16:00 do 16:40 na pływalni Orunia. Są to poszczególne godziny. Te pływalnie będą 

dostępne dla seniorów w niższej cenie.  

 

 
Kolejny projekt, który chciałbym przedstawić to kwestia kategorii wiekowych w różnych 

biegach. Prowadzimy takie możliwości, że są kategorie powyżej 60 plus i to już jest nasza 

stała pozycja. Jeżeli chodzi o udogodnienia to dotyczą one nie tylko osób starszych, ale 

także osób, które chcą dotrzeć na plażę, a poruszają się np. na wózkach, czy to są rodzice 

z dziećmi, którzy chcą dostać się na plażę udogodnienia również sprzyjają seniorom. Na 
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plażach ustawiliśmy w zeszłym roku 27 ławeczek. One się cieszą też dużą popularnością i 

też miejsca dostępne dla wszystkich, o których wspomniałem.    

 

 
 

To tyle pokrótce. Dziękuję za uwagę , a jeżeli chodzi o sprawy związane z zakresem dat 

panie radny… 

 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

To już sprawdziliśmy, działa.  



 

 

 

11 

 

 

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Więc ten zakres można określić, dyscyplinę, parametrów można więcej, zachęcam do 

przetestowania naszej wyszukiwarki i rzeczywiście może być doskonałym narzędziem do 

poszukania aktywności, które są dostępne w Gdańsku. Dziękuję.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy. Oddajemy głos pani Dudziak. Proszę bardzo. Jeżeli będą pytania to na koniec.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Dziękuję przede wszystkim za ponowne zaproszenie. Rok minął, więc mamy już swoje 

doświadczenia. Poprzednie spotkanie z państwem rozpoczęłam od takiej informacji 

związanej z wynikami badań, które przeprowadziliśmy w Gdańsku i wtedy faktycznie 

podanie tej liczby i procentów 66% kobiet i 59% mężczyzn właściwie, mówię o seniorach, 

w ogóle nie ma do czynienia z żadną formą ruchu, sportu, rekreacji jest to na pewno 

informacja przytłaczająca, ale zarówno z tych doświadczeń, które mamy, kontaktów, które 

nawiązujemy i które też z doświadczeń, które zbiera Gdański Ośrodek Sportu widać, że to 

zainteresowanie taka formą aktywnego spędzania czasu jest coraz większa. Oczywiście nie 

bez wpływu na to, że seniorzy są taką grupą, która ma duże obawy przed podjęciem 

aktywności fizycznych, był też okres pandemii i my ciągle jesteśmy jeszcze w skutkach 

tego okresu. Mogę powiedzieć, że na ponad 80 grup nieformalnych w tej chwili udało nam 

się „zinwentaryzować” grupy gdzieś ponad 50, wiec to też pokazuje, że zwyczajnie niektóre 

gremia mówić krótko albo znalazły inną formę aktywności albo wręcz pozostają w domu. 

Zresztą nie tylko polskie badania, ale badania w całej Europie wskazują na główną 

bolączkę, która trawi nas wszystkich to jest po prostu osamotnienie i w grupie osób 

starszych to jest największa dolegliwość, to jest właściwie przyczyna różnych sytuacji 

również zdrowotnych dlatego absolutnie bez wątpliwości zachęcanie osób do aktywności 

fizycznej ale w każdym wieku, bo mamy też pełną świadomość, że ludzie zaktywizowani 

nie koniecznie potrzebują aktywności. Tu państwo mieliście doskonały przykład, że jeżeli 

ktoś trzy razy pływa to jeszcze dwa razy biega i jeszcze chodzi z kijkami prawdopodobnie 

towarzysko, więc pewnie niejeden senior mógłby nas zawstydzić, ale nie jest to norma i 

przed nami jest dużo jeszcze pracy do wykonania, bo ona się musi zacząć o wiele 

wcześniej niż w okresie już tego wieku dojrzałego. Oczywiście proszą państwa, że miasto 

może z chlubą powiedzieć, że te działania nazwijmy to sportowe, sportowo-rekreacyjne są 

realizowane przez nasze jednostki. Tu jednostką wiodącą jest oczywiście Gdański Ośrodek 

Sportu i to co pan dyrektor był uprzejmy wymienić, więc ten program Aktywuj się, który 

naprawdę cieszy się ogromnym zainteresowaniem, ale też to co właściwie miasto zrobiło 

jako odpowiedź na liczne głosy seniorów to jest właśnie pływalnia czy możliwość 

skorzystania z pływalni w tej cenie preferencyjnej, która znowu wróci do łask po okresie 

letnim. Proszę państwa również Gdański Ośrodek Promocji Zdrowia i Profilaktyki 

Uzależnień kontynuuje już kolejny rok ten program Trzeci Wiek w Zdrowiu. To jest taki 
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program zdrowego stylu życia dla seniorów 60 plus i jego celem jest mówiąc krótko 

utrwalenie takich nawyków zdrowego życia, aktywnego życia. Jest on skierowany do osób 

w takim okresie przejścia na emeryturę. Ten program trwa 8 tygodni. Na początku 

wszyscy przechodzą serię badań i następuje okres różnego rodzaju zajęć, również zajęć 

sportowych, ale też wykładów związanych ze zdrowym odżywianiem się i co jest bardzo 

ważne z perspektywy mojego miasta to seniorzy przechodzą taką serię wykładów 

informacyjnych jak można pozyskiwać wiedzę na temat oferty, która jest dostępna i 

faktycznie po tych 8 tygodniach musze powiedzieć, że wszyscy oceniają, że mają wyniki 

zdrowia po prostu badania pokazują bezwzględnie, że jednak ta zmiana stylu życia, 

odżywiania się nie pozostaje bez pozytywnego wpływu na zdrowie. Chcielibyśmy ten 

program kontynuować, bo tak naprawdę ludzie przechodząc na emeryturę z ogromnymi 

nadziejami na to, że teraz spełnią wszystkie swoje marzenia najczęściej popadają w 

odrętwienie i jest w pewnym sensie taka pustka, którą w wielu przypadkach jest trudno 

wypełnić i mogę państwu powiedzieć z własnego doświadczenia, że mam wiele telefonów 

od osób, które pytają co ja mogę teraz ze sobą zrobić. To też pokazuje, że nie brak oferty. 

Wręcz w takich sytuacjach czasami podpowiadam, bo mamy przecież porady 

psychologiczne, gdzie osoby wymagają uwagi. My to też w taki sposób traktujemy, ale też 

trzeba pamiętać o tym, że jeżeli mówimy o obecnej grupie seniorów zostało to ustawowo 

doprecyzowane od 60 plus. My mamy jednak różne grupy senioralne i 60 plus to nie jest 

to samo co 90 plus. My mamy zjawisko podwójnej starości, czyli osoby już wiekowe 

zajmują się jeszcze starszymi, swoimi sędziwymi rodzicami, więc bywa tak, że 

siedemdziesięcioparolatek opiekuje się dziewięćdziesięcioparoletnim rodzicem. To są też 

ograniczenia, które w bezpośredni sposób, ja już pomijam fakt telefonów od seniorów, 

którzy mówią, pokłóciłem się z rodziną, bo rodzina nie rozumie, że chcę mieć jeden dzień 

w tygodniu dla siebie, więc takie sytuacje też mamy, bo po prostu często dziadkowie są 

traktowani jako opieka nad dziećmi i troszkę się im odbiera prawo do stanowienia i 

dysponowania własnym czasem, a więc jakby spotykamy się i na tą aktywność, 

podejmowanie aktywności naprawdę wpływa wiele czynników, nie zmienia to jednak 

postaci, że odpowiadając na potrzeby tu i teraz trzeba zwrócić uwagę na to, że pewne 

nawyki, które będziemy mieli one będą procentowały w przyszłości. O ile teraz możemy 

mówić o edukacji młodszych pokoleń po to, żebyśmy byli sprawniejsi w takim wieku 

sędziwym o tyle teraz jest bardzo trudno przekonać te osoby, które większość życia nie 

były aktywne do tego, żeby taką aktywność podjęły. Myślę, że dodatkowym wyzwaniem to 

jest ta aktywność fizyczna dlatego, że tutaj państwo ćwicząc na zajęciach gimnastyki z 

panem Łukaszem mają ogromne szczęście, bo to jest absolutny fachowiec, więc to jest też 

pewne ograniczenie w prowadzeniu zajęć z seniorami, że musi to robić człowiek, który jest 

wszechstronnie wykształcony w tej dziedzinie, tak żeby po prostu nie przynieść skutków 

ubocznych takiej aktywności fizycznej. A więc proszę państwa w tym programie Trzeci 

Wiek w Zdrowiu, który realizuje tak jak powiedziałam Gdański Ośrodek Promocji Zdrowia i 
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Profilaktyki Uzależnień to jest coś co chcielibyśmy rozwijać i cieszyć się, że on w dalszym 

ciągu zyskuje finansowanie i możemy to kontynuować.        
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Czy z kapslowego na to idą pieniądze?    
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Nie.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

A czemu? Nie mogą?  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Myślę, że nie. Od lat on jest w budżecie Wydziału Rozwoju Społecznego.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Myślę, że jeżeli to jest w jednostce, gdzie w tytule jest uzależnień … 
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Nie. To jest prowadzone przez Gdański Ośrodek Promocji Zdrowia i Profilaktyki 

Uzależnień.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Rozumiem, ale to jest powiązane z tym… 
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Myślę, że nie byłoby tak łatwo to powiązać, bo musielibyśmy wykazać, że są tam osoby, 

które w jakiś sposób potrzebują terapii.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Jaka jest nazwa tego programu?  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Trzeci wiek w zdrowiu.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

To chyba nie.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Myślę, że nie.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Ale to nie znaczy, że nie można się starać.  
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Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

To jest dobry kierunek, żeby rozszerzyć to. Bo jaką mamy pewność, a może wśród tych 

ludzi starszych były osoby, które miały problemy.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

W każdym razie przekażę, że jest taka sugestia. Zobaczymy jak to się uda.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Może państwo radni powinni wyjść z taką inicjatywą jak pan radny zaproponował.  
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Wystąpię.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Przechodzimy do kolejnej roli, którą ma Gdański Archipelag Kultury. W 9 swoich 

placówkach odbywają się i są organizowane najróżniejsze wydarzenia, ale faktycznie w 

części z nich przynajmniej w 7 są również zajęcia dla seniorów i nierzadko są to również 

zajęcia właśnie rekreacyjne, sportowe, a więc można powiedzieć, że w pewnym sensie ta 

oferta wykracza bardzo takie oczywiste miejsca, gdzie moglibyśmy mieć do czynienia z tą 

częścią nazwijmy to aktywności sportowej. To co miasto realizuje szeroko w kontekście 

dofinansowania projektów senioralnych to są Gdańskie Fundusz i tutaj chciałabym 

wspomnieć o dwóch, Gdański Fundusz Senioralny, który jest konkursem grantowym jakby 

dla dwóch grup. Z jednej strony mogą się w tych funduszach ubiegać organizacje 

pozarządowe i to są po prostu granty, ale również byliśmy pierwsi w Polsce z takim 

rozwiązaniem mikro grantów dla nie organizacji pozarządowych, ale właśnie dla inicjatyw i 

w tym przypadku są to inicjatywy oddolne. Wystarczy pięcioro seniorów z liderem, żeby 

uzyskać tak zwane 700 zł na inicjatywę, która może być o charakterze naprawdę szerokim, 

różnorodnym, może mieć on zakres wyłącznie ograniczony do jakiejś grupy. Może to być 

klub, koło seniora lub też po prostu jakieś grono sąsiedzkie, ale może być to również 

impreza, wydarzenie o charakterze ogólnomiejskim i tu muszę powiedzieć, że seniorzy 

naprawdę są bardzo kreatywni jeśli chodzi o pomysły w przedstawianych projektach 

mimo, że dofinansowanie tego jest skromnym tylko 700 zł. Niemniej jednak w tym roku 

jeśli chodzi o ten charakter sportowy wydarzeń to dofinansowanie dostały 4 projekty te 

mini granty i 5 projektów grantowych po 7000 zł. Mogę państwu przybliżyć kilka jako 

przykłady w tych mini grantach, dotyczy to również tego aspektu turystyki dlatego, że 

właściwie to w dalszym ciągu jest to jeśli chodzi o zainteresowanie seniorów i 

największym, zresztą to pokazały nasze badania, najwięcej osób wyraża tą chęć 

uczestniczenia w różnego rodzaju wyjazdach i tutaj dofinansowanie otrzymał właśnie 

wyjazd np. do Kartuz. Jest również cykl zwiedzania lokalnych ośrodków kultury, czyli np. 

Nadbałtyckiego Centrum Kultury w całym cyklu muzeum, Wolne Miasto Gdańsk, Dom 
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Uphagena. Proszę państwa jest również dofinansowana wycieczka do Aniołowo. To jest 

gmina Pasłęk, ale jest to również połączone z warsztatami oraz np. organizacja 

objazdowego zwiedzania Gdańska. Wydawałoby się, że to jest dla nas coś bardzo 

oczywistego, ale proszę mi wierzyć, że są seniorzy, którzy mieszkają na Stogach i którzy 

np. przez 5 lat nie byli w centrum Gdańska. To są fakty, więc jeżeli my mamy do czynienia 

właśnie z taką inicjatywą, gdzie mamy jeszcze włączone meleksy, bo są to też osoby, które 

nierzadko potrzebują po prostu wsparcia w tym przemieszczaniu to to są cenne inicjatyw, 

żeby  je dofinansowywać. Jeżeli chodzi o te duże granty na 7000 zł to mamy np. Fundację 

Zdrowie przez ruch, która organizuje III Ogólnopolski Zlot Seniorów. W tym roku 

gospodarzem jest Gdańsk, ale odbywa się to w różnych miejscach w Polsce. Jeśli chodzi co 

nas na początku jako Komisję dość zadziwiło to są bezpłatne zajęcia usprawniające dla 

seniorów z elementami boksu. Baliśmy się, ale po prezentacji okazało się, że jest to 

bezpieczne, bardzo atrakcyjne i mówiąc krótko cieszące się popularnością. Inna 

propozycja to są właśnie zajęcia rekreacyjne np. tenisa stołowego. Tutaj seniorzy też są 

aktywni. Czy też organizowane przez Stowarzyszenie Przedsiębiorczości i Rehabilitacji w 

Tańcu i w ruchu. Taniec też się cieszy dużą popularnością, a więc to są przykłady takich 

działań. Proszę państwa drugim funduszem, który jest w linii prostej związany z tematyką 

sportu i rekreacji to jest Gdański Fundusz Sportowo – Rekreacyjny i przypomnę tylko, że 

na ten poprzedni fundusz na ten rok było 190 000 zł. Koordynatorem tego jest Regionalne 

Centrum Wolontariatu. Było to w takim projekcie trzyletnim, a więc na przyszły rok będzie 

organizowany kolejny konkurs. Teraz jeśli chodzi o Gdański Fundusz Sportowo-

Rekreacyjny to budżet na ten fundusz wynosi na ten rok 133 000 zł jeśli chodzi o te duże 

granty na 7000 zł, natomiast na te 700 zł, bo tam jest też taka możliwość podziału tych 

inicjatyw to jest 25 200 zł i tutaj przykładowe projekty to jest np. Spartakiada Seniorów. 

Był to wniosek grupy nieformalnej akurat z tych mini grantów, więc sami seniorzy chcieli 

zachęcić mieszkańców Domu Pomocy na Wajdeloty do takiego wspólnego aktywnego 

spędzania czasu, więc oprócz tego nazwijmy to już bardzo blisko wręcz wyczynowego 

uprawiania sportu do takiej formuły, w której np. są zajęcia prowadzone dla osób 

niechodzących, gdzie to jest gimnastyka na krzesełkach, naprawdę ten wachlarz 

możliwości jest olbrzymi. Innym przykładem może być piłka chodzona, aktywacja ruchowa 

dla różnych grup wiekowych i to już jest duży grant, czyli graj bez względu na wiek i 

kondycję. Coś co być może nie jest takie popularne w Polsce, ale faktycznie cieszy się 

zainteresowaniem. Jeszcze Polski Związek Głuchych oddział pomorski zorganizował marsz 

po zdrowie, czyli trening sportowo-rekreacyjny. Tu głównie chodzi o spacery nordic 

walking. Koordynatorem akurat tego funduszu jest Regionalne Centrum Informacji i 

Wspierania organizacji pozarządowych. Jeszcze rzecz, o której warto wspomnieć to są 

realizowane głównie inwestycje w ramach zgłaszanych projektów w Budżecie 

Obywatelskim i na ten rok otrzymałam informację z DRMG, że są właściwie dwa takie 

miejsca realizowane. Środki są z Budżetu Obywatelskiego z 2022, ale realizacja jest w tym 



 

 

 

16 

 

 

 

roku i to jest np. Park Uphagena zielone centrum dzielnicy i to jest przy ul. Piecewskiej 

oraz VII Dwór i tam też jest plac rekreacyjny. Jeśli zerknąć na efekty zgłaszanych projektów 

to mamy kilka siłowni pod chmurką właśnie i to jest też duży plus tej aktywności samych 

mieszkańców, bo jeżeli oni zgłaszają takie zainteresowanie i potrzebę wykonania takiej 

inwestycji w swoim otoczeniu to znaczy, że są tym zainteresowani, nie będzie to stało po 

prostu opuszczone.  

Istotna rzecz jest taka, że organizując wydarzenia, a mamy kilka wydarzeń, który tworzą 

jakby stały kalendarz wydarzeń dla gdańskich seniorów, mówię tu o paradzie czy o pikniku 

seniorów czy o październiku jako Gdańskich Dniach Seniora zawsze jest element związany 

z aktywnością ruchową. Mogą to być zarówno właśnie zajęcia lub też tak jak 

organizowaliśmy to w poprzednich latach Seniorzy z pasją, gdzie mieliśmy dodatkowe 

zajęcia taneczne, dodatkowe zajęcia gimnastyczne w poszczególnych dzielnicach tam, 

gdzie grupy zgłaszały takie zainteresowanie. Ostatnia właściwie rzecz współpracujemy 

oczywiście np. z uniwersytetem Trzeciego Wieku AWFiS-u przy okazji organizowanych 

przez nich Seniorady i co jest istotne wielokrotnie nie brak oferty jest problemem, a brak 

możliwości dotarcia do informacji, w związku z tym współpracując i z Radą Seniorów i 

jeszcze wcześniej z Gdańską Radą ds. Seniorów będąc w kontakcie z tymi środowiskami, 

które tworzą sami seniorzy czyli kołami seniora, my mamy pewność, że to co musimy 

usprawnić to jest kwestia docierania do informacji, ale drugą sprawą jest konieczność 

zbierania informacji tak, aby móc te informacje na bieżąco, efektywnie mówiąc krótko 

przekazywać. Więc być może wszyscy, być może niektórzy z państwa usłyszeli, że w zeszłą 

sobotę otworzyliśmy Centrum Dolna Brama i właśnie tam będzie centrum informacji, 

animacji senioralnej i tą myślą przewodnią jest właśnie zbudowanie sieci, Dolna Brama 

będzie tym mózgiem, natomiast chodzi o zbudowanie sieci partnerstw w mieście do 

wzajemnego, ale bym powiedziała w trybie stałym wymieniania informacji, oferty, nie 

tylko z zakresu tej aktywności i powiedzmy spędzania wolnego czasu, ale również 

wsparcia seniorów, przy czym będziemy to budować, zapraszamy partnerów też z miasta, 

rozmawialiśmy o tym, więc wiemy jaka jest potrzeba, wiemy jak to zrobić, będziemy to 

teraz realizować. Także wszystkich serdecznie zapraszam do współpracy.  
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy. Czy ze strony państwa radnych są pytania?  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Jedna uwaga do dyrektora, że tych ławek mogłoby być jeszcze więcej. One się bardzo 

sprawdzają szczególnie dla osób, które nie są w stanie usiąść na plaży normalnie, bo są o 

kulach i to fajnie, żeby to rozciągnąć jeszcze w więcej miejsc.  
 

Radna Alicja Krasula- członek Komisji 

Odnośnie tego wózka dla osób niepełnosprawnych, dzięki któremu mogą wejść do wody, 

czy on jest obsługiwany przez kogoś?  
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

To jest amfibia. Tak, ratownicy są dedykowani do tego i muszę przyznać, że jest to 

użytkowane i cieszy się popularnością.  
 

Radna Alicja Krasula- członek Komisji 

Widziałam w Internecie, ludzie nawet dodają posty.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Sprzęt już od 10 lat jest w dyspozycji na dwóch kąpieliskach na Stogach oraz w Brzeźnie i 

jest czasami taka sytuacja, że ludzie pierwszy raz są w wodzie morskiej i to jest ogromne 

przeżycie. To dotyczy nie tyle seniorów co osób niepełnosprawnych i najczęściej to są 

osoby, dla których jest to ogromne przeżycie, wybuchy radości i doznania takiej lekkości, 

wyporności wody, także warto to robić. Jeżeli chodzi o ławeczki to na pewno byśmy sobie 

życzyli jako GOS, żeby tego można było więcej zakładać, ale przyszłoroczny budżet będzie 

bardzo trudnym czasem i nie mogę deklarować tu dzisiaj, że więcej ławeczek się pojawi, 

ale na pewno będziemy czynili takie starania, być może przy pomocy partnerów, 

sponsorów uda się. Była też inicjatywa poprzednia pani radnej Przewodniczącej Rady 

Miasta pani Agnieszki Owczarczak, ona deklarowała dalszy rozwój tego projektu. Będę 

kontynuował rozmowy, aby przy pomocy tychże środków zewnętrznych zrobić więcej, ale 

biorę sobie to do serca.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Rady Dzielnic też może coś dorzucą.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Jedna ławeczka to jest ok 2000 zł.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Była lista basenów, kiedy będzie uruchomiona pływalnia w dwójce, bo miały być odbiory 

zaraz.  
 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

To jest zasób edukacyjny i trudno mi się wypowiadać w tym zakresie jak to będzie 

realizowane. Myślę, że należało by dociekać tych informacji w WRS-ie. Mogę odpowiadać 

tylko o tym co się dzieje na pływalniach GOS-u. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Na Komisji Edukacji można poruszyć ten temat. Tutaj mamy zasoby GOS-u.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Ta oferta jest w czterech miejscach Gdańska.  

 



 

 

 

18 

 

 

 

Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Myślę, że warto zainspirować dyrektorów szkół, bo to oni są zarządcami tych pływalni.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Ponieważ uczestniczyłam w takich rozmowach tylko jednym zdaniem powiem, że zawsze 

jest to uzależnione od obłożenia tych zajęć, które mają priorytet.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Wiadomo, że w dwójce nie da się zrobić tych zajęć, bo rano ćwiczą tam… od trzech lat nie 

ćwiczą, ale będą ćwiczyć tam pływacy, bo tam jednak sukcesy są ogólnopolskie i 

europejskie, ale może o jakiejś późniejszej porze komercyjnie bywało, więc nie widzę 

przeszkód, żeby obniżyć to też seniorom przy współpracy z dyrekcją.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Proszę państwa celowo nie rozdałam tego na początku, ale jeżeli państwo będziecie 

zainteresowani to polecam. Jest również wersja elektroniczna na stronie miasta Gdańska, 

ponieważ bardzo nam zależało. Na stronie miasta Gdańska też w zakładce zdrowie i 

pomoc rodzinie jest też wersja elektroniczna. My mamy tutaj jeszcze te informatory, więc 

część z nich dopiero dojedzie z drukarni, bo one są w takiej formule, która seniorom 

odpowiadała i póki co się jej trzymamy, zobaczymy prawdopodobnie ze względu też na 

centrum informacji będziemy zmieniać szatę graficzną w przyszłym roku, ale póki co tutaj 

macie państwo bardzo szeroką też informację na temat innych aktywności. Są też te 

informacje dotyczące oczywiście Gdańskiego Ośrodka. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

To jest informator 2023 i 2024. W którym momencie one będą się zmieniały?  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Będziemy chcieli od samego początku roku przygotowywać nowy. Natomiast prawda jest 

taka, że z kilku względów również tego momentu, do którego nie byliśmy do końca pewni, 

a mianowicie otwarcia Dolnej Bramy wstrzymywaliśmy się z tym dlatego, ze chcieliśmy po 

prostu informację o tym miejscu już też zamieścić. Nie dokończyłam myśli, to jest też 

bardzo istotna sprawa, ta grupa nie może być grupą, którą my będziemy traktować jako 

grupę docelową w kontaktach wyłącznie świata cyfrowego, jednak tutaj tak jak 

powiedziałam za 5-10 lat będziemy mieli innych seniorów. W tej chwili jednak ta wersja 

drukowana, pisana jest poszukiwana, stąd to kontynuujemy.   
 

Radna Kamila Błaszczyk – członek Komisji 

Dystrybucja tego w jakiś punktach medycznych też jest?  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Nie, dlatego, że niestety tutaj musiałabym powiedzieć znowu o ograniczonych 

możliwościach naszych finansowych, ale przede wszystkim chodzi oto, żeby one znalazły 



 

 

 

19 

 

 

 

się w pewnej części w zespołach obsługi mieszkańców, żeby znalazły się w punktach 

obsługiwanych przez Miejski Ośrodek Pomocy Rodzinie. Chcemy, żeby trafiły do Domów 

Sąsiedzkich i Klubów Sąsiedzkich. Wiem, że Gdańskie Centrum Kontaktu bardzo sobie 

chwali, bo to jest w pewnym sensie też kompendium wiedzy dla samych pracowników, 

gdzie czasami przekazać jakiś telefon lub jakiś namiar. Natomiast oczywiście Gdański 

Ośrodek Promocji Zdrowia, Gdańskie Centrum Świadczeń do tego oczywiście będzie też 

na Dolnej Bramie, na Kartuskiej tam, gdzie jest WRS, więc póki co… mnie na pewno będzie 

zależało bardzo na tym, żebyśmy już od stycznia mogli przygotowywać w trybie takim 

aktywnym nowe wydanie, natomiast tutaj ze względów też technicznych bardzo nam 

zależało, żeby się odbyło większość konkursów, konkursów grantowych, żeby była 

informacja o tym jakie projekty są realizowane.   
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Ile egzemplarzy jest?  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

3000. W zeszłym roku już byłą taka straszna sprawa, bo mieliśmy taką sytuację, że 

gdybyśmy się nie wyrobili przed kwietniem to cena papieru zdrożałaby o 25%. W tym roku 

udało się wynegocjować dobrą cenę, ale musze państwu powiedzieć, że sama lupka z 80 

groszy zdrożała w niektórych miejscach do 3,80 zł, więc naprawdę wykonano pracę 

niebywałą. Pani grafik uruchomiła wszystkie swoje możliwości, żeby znaleźć to po prostu 

w bardzo korzystnej cenie. Musze państwu powiedzieć, że cieszy się to bardzo dużym 

zainteresowaniem i ta lupka czasem jest wyciągnięta z tego, informator zostaje, a lupka 

się rozchodzi, ale to bardzo dobrze, bo to oznacza, że jest potrzebna. Kilka miast w Polsce 

dzwoniło do nas z pytaniem czy mogą podpatrzyć pomysł. Powiedziałam, że oczywiście, 

jeśli to jest dobra praktyka nich to idzie dalej, bo jeśli coś ma ludziom służyć to tak 

powinno być. Także bardzo dziękuję za zaproszenie. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Dziękujemy. Więcej pytań nie widzę. Bardzo się cieszymy, że jest taka szeroka oferta dla 

seniorów.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Ja zawsze odczuwam taki niedosyt. Pan dyrektor na pewno również, ale wydaje mi się, że 

jednak udaje się robić coraz więcej i to jest pozytywne, także bardzo państwu serdecznie 

dziękuję.   
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

My również dziękujemy za kawał dobrej roboty.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Bardzo dziękuję.  
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Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 

Dopowie, że jeszcze na Zaruskim się też spotykają seniorzy. Taka grupa ostatnio była 

Gdańska Rada Seniorów w zeszłym roku, a w tym roku Biskupia Górka również spotkała 

się na pokładzie Zaruskiego 4 sierpnia odbyli już rejs, także też się seniorzy spotykają na 

pokładzie Zaruskiego.  
 

Pani Gabriela Dudziak – Pełnomocnik Prezydenta ds. seniorów 

Tak i bardzo są z tego zadowoleni. Bardzo serdecznie dziękuję, bo czują się dopieszczani. 

Dziękuję jeszcze raz.   
 

PUNKT  - 5 
 

Wnioski Komisji do projektu budżetu Miasta Gdańska na rok 2023. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Czy państwo radni mają wnioski? Wnioski możemy składać do 15-go września, ale jeżeli 

chodzi o Komisję to najlepiej, żeby były dzisiaj.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Mam dwa wnioski. Jeden, żebyśmy powtórzyli wniosek Komisji Edukacji w zakresie 

kontynuacji budowy zaplecza sportowego Zespołu Szkół Samochodowych i drugi 20 

ławek na plażach. Chciałbym, żeby taki wzmocniony głos wyszedł z Komisji Sportu.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pani Prezydent o 

ujęcie w projekcie budżetu Miasta Gdańska budowy zaplecza sportowego przy Zespole 

Szkół Samochodowych w Gdańsku. 

Wniosek Komisja podjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie                
5 głosami za.  
 
Wniosek nr 55-07/15-4/2023 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   

Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z prośbą do Pani Prezydent o 

ujęcie w projekcie budżetu Miasta Gdańska środków na zakup i instalację minimum 20 

ławek na gdańskich plażach.  

Wniosek Komisja podjęła w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie               
5 głosami za.  
 
Wniosek nr 55-07/16-5/2022 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
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PUNKT  - 6 
 

Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Wszystko państwo radni dostawali na bieżąco mailowo. Otrzymaliśmy 19 lipca 

zaproszenie do udziału w Komisji Konkursowej. Trzeba było szybko działać i delegowałam 

siebie, z racji tego, że nie było planowanego najbliższego posiedzenia Komisji. Odczytam. 

Międzynarodowe Targi Gdańskie wychodząc naprzeciwko oczekiwaniom społeczności 

lokalnej m. in. dzielnicy Gdańsk Wrzeszcz podpisało w dniu 22 czerwca 2022 r. z Gminą 

Miasta Gdańska list intencyjny wyrażający wolę realizacji na nieruchomości przy ul. Al. 

Legionów, ul. Kościuszki obiektu sportowego, rekreacyjnego, którym będą baseny, sale  

wielofunkcyjne, niezbędna część usługowa. Jednym z etapów projekt jest wybór w drodze 

konkursu operatora, z którym będzie zawarta wieloletnia umowa. Konkurs będzie składał 

się z dwóch etapów. W pierwszym etapie komisja konkursowa dokona oceny złożonych 

dokumentów pod względem ich kompletności oraz oceny formalnej i merytorycznej 

zgodnie z kryteriami określonymi w regulaminie konkursu. W drugim etapie konkursu 

komisja konkursowa przeprowadzi negocjacje z uczestnikami konkursu zaproszonymi do 

drugiego etapu. Postępowanie konkursowe zakończy się przedstawieniem zarządowi 

spółki rekomendacji co do wyboru operatora. Do udziału w pracach Komisji konkursowej 

chcielibyśmy zaprosić przedstawicieli radnych miasta Gdańska, zwracamy się więc z 

prośbą o zaproponowanie do komisji konkursowej przedstawicieli Rady Miasta Gdańska. 

Z góry dziękuję za przyjęcia zaproszenia i udział w realizacji projektu. Także to informacja 

dla Państwa. Pismo otrzymaliśmy od pani Agnieszki Owczarczak Przewodniczącej Rady i 

zaproponowałam siebie jako Przewodniczącej Komisji.   
 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

Czyli pani Przewodniczące będzie w komisji konkursowej?    
 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Tak. Pierwsze posiedzenie będzie w piątek, także prace komisji jeszcze się nie rozpoczęły, 

ale w najbliższy piątek się rozpoczną. W komisji jest jeszcze z Komisji Strategii i Budżetu 

Przewodniczący Krystian Kłos i Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania 

Przestrzennego radna Emilia Lodzińska.  

Zaproszenia państwo otrzymali. Także pismo z Jachtklubu Stoczni Gdańskiej, wyjaśnienia 

do tych pism. Myślę, że dla nas to tylko informacyjnie.  
 

Radny Przemysław Malak – członek Komisji 

Dzisiaj do mnie dzwonił pan ze Stowarzyszenia Klubu Balonowego chciał pokazać swoją 

działalność na festynie w Aniołkach. Proszą mnie o kontakt do organizatorów. Pani z rady 
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dzielnicy wskazuje, że przecież mają kontakt, wiedzą, gdzie to jest, więc nie wiem o co tam 

chodzi.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Otrzymaliśmy też z Klubu Balonowego pismo z prośbą o ustosunkowanie się, natomiast 

tutaj były wymieniane informacje jeżeli chodzi o dzierżawę gruntów i w tym zakresie nasza 

Komisja nic nie może zrobić, z naszej strony zrobiliśmy wszystko co mogliśmy. 

Otrzymaliśmy odpowiedź, więc to wszystko jest w pismach. Była korespondencja. 

Wszystko co mogliśmy zrobić, dowiedzieć się i spotkać się z przedstawicielami Klubu 

Balonowego zrobiliśmy, więc odsyłam do odpowiedzi, którą otrzymaliśmy wcześniej. Czy 

państwo radni mają inne propozycje?   

 

Radny Piotr Dzik – członek Komisji 

My nic nie mamy więcej tu do działania. Też miałem kontakt z przedstawicielem, a le 

pisma mówią jasno.  

 

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 

Proszę przesłać Klubowi odpowiedź, którą otrzymaliśmy. Z korespondencji to wszystko. 

Czy są jakieś wnioski? Nie widzę. Dziękuję.  
 

Na tym posiedzenie zakończono – godz. 18:10  

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu i Turystyki RMG 

  
/-/ Beata Jankowiak 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Joanna Świeczkowska  


